

Sophie Leung

Sophie is an associate at RKS specialising in family law.

She advises on a broad range of matrimonial matters, including divorce and separation, ancillary relief proceedings, nuptial agreements, relocation, and arrangements concerning children. She regularly advises high net worth individuals and has experience in complex financial cases involving high-value assets, corporate and business interests, trust structures, and cross-border elements. She is particularly skilled in matters involving multi-jurisdictional issues and third-party interests.

She trained at a general practice firm before focusing exclusively on family law and has over 8 years' experience in specialist family law firms. She is qualified in Hong Kong (2016) and in England and Wales (2024).

Sophie approaches each matter with careful attention to detail and a clear understanding of the personal and financial complexities involved, and is known for her pragmatic approach and for delivering practical, effective outcomes.

Education

The University of Hong Kong, Postgraduate Certificate in Laws (PCLL)

The University of Hong Kong, Bachelor of Laws (LLB)

The University of Hong Kong, Bachelor of Business Administration (Law)

Languages

Cantonese, English and Mandarin

梁佩珊

梁佩珊律師是 **RKS** 專注於從事婚姻和家事法的資深律師。

梁佩珊就廣泛的婚姻事務提供法律意見，包括離婚與分居、附屬濟助、婚姻協議、移居，以及涉及子女的安排。她經常為高資產值人士提供法律意見，並具備處理涉及高價值資產、公司及商業權益、信託架構以及跨境因素等複雜財產案件的經驗。她特別擅長處理涉及司法管轄區問題及第三方權益的案件。

她見習於一家綜合性律師事務所，其後專注於家事法領域，並在專業家事法律師事務所擁有超過 **8** 年的經驗。她已取得香港（**2016** 年）及英格蘭與威爾斯（**2024** 年）的執業資格。

梁佩珊處理案件時皆細心關注細節，並對所涉及的個人及財務複雜性有清晰的理解，她以務實的處事方式著稱，並能為客戶爭取切實有效的結果。

學歷

香港大學，法律研究生證書（**PCLL**）

香港大學，法學士（**LLB**）

香港大學，工商管理學士（法律）

語言

粵語、英語及普通話